
Generalforsamling i Gundsølille Skytteforening 1865 
Mandag d. 26. februar 2024 kl. 18.30 i skydekælderen 
 

Fremmødte:  
 
Hovedforeningen: Johnny, Susanne 
Skytter: Poul, Marianne, Carsten, Thomas, Dorthe, Kristine 
 
Poul bød velkommen. Generalforsamlingen konstateres lovligt indkaldt.  
 

 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent – unødvendigt med så få fremmødte 
2. Valg af referent - Dorthe 
3. Beretning om foreningens virksomhed 

 

• Poul berettede om 2023 som et stabilt år medlemsmæssigt. Vi fastholder, at 10 m 
luft stadig er den primære aktivitet. Der skal laves åbne/lukke vagtordning, så det 
ikke er de samme, som skal bruge tid dagligt i kælderen.  

• GL Open gav et lille overskud 

• Vi deltog i Roskilde  Kommunes Idrætsfest, hvor Poul, Marianne, Helle og Thomas 
blev hædret for medaljer til DM 

• Det var deltagelse i NM for Veteraner, DM 10 m luft samt stævne i Hamwarde i 
Tyskland 

 
4. Forelæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab for det forløbne år 

 

• Susanne gennemgik regnskab og påpegede, at det var vigtigt at nye medlemmer er 
registreret inden 1/9 af hensyn til indberetning og registrering. Her var lidt 
diskussion frem og tilbage om hvordan kontingent indbetaling dækker, da man 
betaler årligt – også ved indmeldelse fra f.eks. 1/10. Dette ændrer ifølge reglerne 
ikke på noget iflg. Susanne.  

• Johnny og Susanne præsenterede nye tanker om et klub-kontingent, som kan gælde 
flere discipliner for at fastholde specielt de unge. Der arbejdes med flere forskellige 
konstellationer af idrætter og evt. et samarbejde med spejderne. 

• Regnskab godkendt 
 

5. Behandling af indkomne forslag 
 

• Ingen indkomne forslag 

• Poul præsenterede nogen tanker omkring ændring af datoer for GL Open for at 
undgå sammenfald med andre stævner og for at hæve deltagerantallet – slut 
november/start december. Han kontakter Michael Green fra LF Open, som 
påtænker at starte op igen og koordinerer med dem. 



• Der er forespurgt til, om vi evt. kan afholde DM i forbindelse med GL Open – evt. i 
samarbejde med Ballerup 

• Der er forespurgt på mulighed for, at vi kan afholde DM for Dansk Firma Idræt i maj 

• Der afholdes Evalueringsmøde for GL Open 2024 d. 8. april 2024 

• Kommende sæson: 
➢ NM Veteran afholdes i Sverige 
➢ Veteran DM afholdes i marts 2024 
➢ Motivo skal oprettes igen 
➢ Vi skal fokusere på at få nye medlemmer, vi er i øjeblikket ca. 20 
➢ Vi skal have ansvarlige for hjemmebane resultat indberetning:  

Riffel – Poul 
Pistol - VAKANT 

 
6. Godkendelse af budget og kontingent for det kommende år 

 

• Nyt budget baseret på + 10 medlemmer 

• Kontant kassebeholdning afleveret til Susanne, som sørger for indsættelse i bank 

• Kontingent priser fastholdes 
 

7. Valg af  
a) Formand – Poul genvalgt 
b) Kasserer og sekretær – Carsten genvalgt, sekretær ej på valg 
c) Bestyrelsesmedlem – Marianne genvalgt, Kristine Nymand indtræder i stedet for Helle 
d) 2 suppleanter til bestyrelsen – Thomas genvalgt – pt. kun 1 suppleant 

 
8.  Eventuelt 

 
Intet indkommet 
 
Præmieoverrækkelse fra Hamwarde: 
  
Hold sølv til Poul, Marianne, Thomas 
Dame 3x20 bronze til Marianne 
Dame Senior 3 guld til Marianne  

 
 
Generalforsamling afsluttet kl. 19.45. 

 


